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Stromečky opět navodí vánoční atmosféru

Takto v roce 2019 stromečky zkrášlovaly park Gustava Mahlera. 
Letos se opět vrací na Masarykovo náměstí.
 Foto: Veronika Dawidowicz

Soutěž O nejhezčí vánoční 
stromeček s Jihlavskými listy 
bude i letos!
Přes různé peripetie, které 
dnešní doba skrývá, se tra-
diční vánoční akci pro děti 
z mateřských a základních 
škol podařilo zrealizovat.

Veronika Dawidowicz �

Do letošního osmnáctého ročníku 
soutěže, kde se hodnotí především 
ozdoby, které děti vyrobily, se při-
hlásilo okolo čtyřiceti škol a školek. 
Tedy jen o něco méně než minulý 
rok. 

Vánoční stromky s nápaditými 
ozdobami od dětí dotvářely několik 

let vánoční atmo-
sféru náměstí.

Loni se přesunu-
ly na začátek Bene-
šovy ulice do parku 
Gustava Mahlera, 
kde vytvořily vánoční 
lesík.  

Vypadá to, že letos bude 
kvůli koronaviru Masaryko-
vo náměstí, co se týče vánoč-
ní podívané a trhů poněkud opuš-
těné. Stromečky se proto vrací opět 
k Mariánskému sloupu, aby dotvoři-
ly atmosféru Vánoc. 

Poprvé se soutěž O nejhezčí stro-
meček uskutečnila v roce 2003. Teh-
dy se do zdobení zapojilo čtrnáct 
škol, což bylo poprvé a naposledy za 
celou existenci akce, kdy počet stro-
mečků klesl pod dvacet. 

Rok poté už se o soutěži přeci jen 
vědělo více a počet stromečků se tak 
zdvojnásobil. Na náměstí jich bylo 
v adventním čase ozdobeno dvacet 
devět. 

Nejvíce zúčastněných škol a školek 
pak bylo v letech 2018 a 2019. Teh-

dy děti ozdobily 48 stromečků.
V letošním roce je sice účast kvůli 

řádění viru o něco nižší, ale i tak se 
do zdobení zapojilo bezmála čtyřicet 
„zdobičů“. 

Neváhejte a přijďte se letos podí-
vat na Masarykovo náměstí, na dět-
mi krásně ozdobené stromečky, kte-
ré zde budou tradičně až do konce 
roku 2020.

Hlasování v soutěži O nejhezčí 
vánoční stromeček odstartuje 1. pro-
since kuponem a fotogalerií stromeč-
ků v Jihlavských listech. 

O den později pak začne také inter-
netové hlasování.  

ANO má dva nové 
zastupitele 

Petr Bednář a Jaroslav Drahoš jsou 
novými jihlavskými zastupiteli za hnutí 
ANO. Svůj zastupitelský slib oba složili 
na listopadovém zastupitelstvu. 

V nejvyšším městském orgánu nahra-
dili Daniela Mayera a Jana Jiřiště, kteří 
na svoji funkci rezignovali. 

„Důvodem jejich rezignace byly pracov-
ní i osobní důvody,“ informoval předse-
da zastupitelského klubu ANO Radek 
Popelka. 

Dle jeho slov Mayer musí z pracov-
ních důvodů trávit hodně času v Praze. 

U Jana Jiřiště Popelka sdělil, že je 
zaměstnancem zahraniční fi rmy, a pro-
to pobývá často pracovně v zahraničí. 

Tomu, kdo právě
čte t��o řádky,

přejeme příjemné
vánoční svátky.
Štěstí a pohodu
do každé rodiny.
To vše vám přejí
Jihlavské noviny

Mohutný smrk ztepilý jako vánoční 
strom darovala Jihlavě obec Plandry. 
Jak potvrdil jejich starosta Miroslav 
Lukáš, strom to byl krásný, proto jej 
Jihlavě nabídli. Dvacetimetrový smrk 
skáceli v tomto týdnu pracovníci 
Správy městských lesů Jihlava (SML). 

„S kolegy jsme jej vybrali díky jeho 
habitu. Je zelený, zdravý a těch zdravých 
smrků na Vysočině už moc není,“ kon-
statoval ředitel SML Václav Kodet, 
proč si z nabídek vybrali právě tento 
z Plander. 

Smrk zasadil před 60-70 lety v obci 
učitel Ing. Ladislav Novák, který vloni 
zemřel.  -pk- 

Vánoční strom 
pochází z Plander


